
Vi (Naturskyddsföreningen) har en enkel fråga med anledning av helgens artikel i
lokalpressen om konstgräs i Jonsered. Konstgräset har miljöproblem av olika slag beroende
på hur det utförs och vilka material man väljer. Oavsett material slits banan och bl.a. kommer
plastdelar ut och landar i värsta fall i Säveån. Plasten är ett stort miljöproblem i det att det
intervenerar med det biologiska livet både som större delar och så småningom som
mikroplast. Forskare är oroliga för vår hälsa beroende på att man hittat mikroplast i
människans blodomlopp. Ej att förglömma vad det ställer till med i övrigt biologiskt kretslopp.
Konstgräs är förhållandevis stor andel av problemet.
Kommer dagvattenavloppen från planerna att förses med väl fungerande och skötta
avskiljare? Det är ett minimum, enligt vår bedömning, för att reducera problemen.
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